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Η τετραμελής ομάδα για τις στελεχώσεις (Σουλαδάκης, Μάνικάς, 
Πασχαλίδης, Κοσμίδης) ομόφωνα συμφωνήσαμε με την πρόταση Γείτονα 
^ΐου επισυνάπτω. Συμφωνεί και ο Κοτσώνης, τον οποίο ρώτησα.

Επίσης, συμφωνήσαμε για την Προεδρία στον ΟΔΔΥ στο πρόσωπο του 
Λύτρα, γραμματέα της Ν.Ε. Αιτωλοακαρνανίας (πρόταση Βερελή - 
Μ παλτά, συμφωνία Λρύ).

Μου λέτε αν συμφωνείτε.....

Επανερχόμαστε εντός των ημερών με άλλες προτάσεις, για άλλους 
Οργανισμούς.

Ερώτημα : Συμφωνήσατε με Γιάννο - Δρύ για την αναβάθμιση της 
Ειδικής Γραμματείας ΚΕΠΥΟ σε Γενική Γραμματεία και την τοποθέτηση 

. Γεωργιάδη ; Σε μένα είχατε πει όχι, πριν τις γιορτές. Στο Υπουργείο
Οικονομικών εξέδωσαν δελτίο τύπου, για την αναβάθμιση και το 

' διορισμό, που βέβαια δεν έχουν υλοποιηθεί.
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